
 

Verslag Algemene Vergadering Inclusie en Toegankelijkheid 

 

 

11/03/2022, van 08.30u tot 11u00. 

Locatie: Hotel Middelpunt, Middelkerke 

Aanwezig: 
Wim Geuns, Eddy Verschelde, Machteld Meeschaert, Annie Vanacker, Natacha Lejaegher, 

Leen Vanhee, Wim Verhelst, Lieve Desender, Piet Tibergyn, Francine Duron en Sonja 

Vanmaele. 

1. Verwelkoming: 

Ontbijt + verwelkoming, 

Voorstelling Wim Geuns, secretaris, 

Voorstelling leden. 

 

2. Goedkeuring vorig verslag: 

Het vorig verslag wordt éénparig goedgekeurd. 
 

3. Wieltjesbaden; 

We werken in de maanden juli en augustus met vrijwilligers. We sturen een mail naar de 

uitbaters van go-cartverhuurbedrijven om na te gaan wie er de rolstoelen kan en wil stallen en 

onderhouden. We maken dit bekend aan de gebruikers. Grotere herstellingen worden 

uitgevoerd door het team van Hotel Middelpunt. De mail naar de go-cartverhuurders wordt 

eerst voorgelegd aan de algemeen directeur. 

Het hoofdadres voor Wieltjesbaden blijft Hotel Middelpunt. 

De gemeente heeft 4 strandrolstoelen beschikbaar. 

De periode waarin de strandrolstoelen kunnen gehuurd worden wordt uitgebreid. Ook in het 

laagseizoen is er bij mooi weer vraag naar de strandrolstoelen. 

Team Participatie en Hotel Middelpunt volgen op. 

 

4. Aanbod MS-liga 

We bespreken het aanbod van de MS-liga. De liga geeft ons de kans een sociaal partnerschap 

aan te gaan: de gemeente kan dan van hen 5 tweedehands elektrische scooters kopen voor 

een totaal aankoopbedrag van €4.000. 

De raad stelt zich de vraag wie, als we op dit aanbod ingaan, het onderhoud van de scooters 

zal uitvoeren, hoe we die scooters dan kunnen verzekeren, … 

Er wordt beslist niet op dit voorstel in te gaan. We maken het voorstel wel over aan de 

verhuurbedrijven van go-carts zodat zij met een beperkte investering ook scooters kunnen 

verhuren. Wim legt dit eerst voor aan de MS-liga voor hun akkoord. 

Indien een verhuurder hier op wil in gaan, kunnen wij als wederdienst en aanmoediging 

reclame hiervoor maken op de site van de gemeente. 

Wim volgt verder op. 

5. Stand van zaken boekhouding: 



 

De boekhouding wordt overlopen. De penningmeester herhaalt dat er telkens akkoord moet 

gevraagd worden aan haar, dit voor elke aankoop! 

6. Toekomstige projecten: 

• We gaan verder met de Soirée Unique en de Belevingsdag om een elektrische 

strandrolstoel aan te kopen. 

De Adviesraad wil graag meer evenementen organiseren. We splitsen de 

Belevingsdag in twee: er komt een dag met de veiling (26/11 voorlopige datum) 

en een dag met de eigenlijke Belevingsdag en de Soirée Unique (03/12 

voorlopige datum). Piet blokkeert beide data voor de Raad.  Wim boekt de 

Branding voor 2022 en 2023. 

De volgende vergadering van de werkgroep gaat door op 29/04 om 11u00 in 

Hotel Middelpunt. 

 

• Blindenzorg Licht en Liefde organiseert met Xinix een belevingservaring: We 

kunnen zo ervaren hoe het is te leven met een visuele beperking. Wim neemt 

contact op met Blindenzorg en werkt alles concreet uit: prijs?, hoeveel 

deelnemers?, wat?, waar?,  

 

• We verschuiven de organisatie van de Complimentendag naar 2023. 

 

• De opmerking wordt gemaakt dat de toegankelijkheidsroute duidelijker moet 

aangegeven worden. De adviesraad kiest er voor dit met een betere markering 

te doen, met een verf die meer opvalt en ook voor een ‘reliëf’ in het trottoir zorgt 

zodat ook blinden en slechtzienden de route kunnen gebruiken. Wim bespreekt 

dit met Ronny Boydens. We moeten ook de toegankelijkheidsroute zelf ook 

eens afwandelen. 

 

• Het blijkt dat de nieuwe trams smaller zijn dan de oudere modellen. Hierdoor is 

de afstand tussen de tram en het perron te groot geworden om makkelijk op- 

en af te stappen met een kruk, rollator, rolstoel, …. Participatie bespreekt dit 

met Dirk Depoorter en Sofie Feys. 

 

• Voor het seizoen begint moet de kaart met de toegankelijke route van 

Middelpunt naar het strand en van Westduin naar het strand opnieuw 

uitgewerkt worden. Wim checkt met de grafische dienst hoe ver ze hiermee 

staan. Er moet een duidelijke kaart op A4-formaat komen met ook een 

alternatieve route. De alternatieve route zou over de Normandlaan lopen. Piet 

biedt aan een stageaire van het hotel hier aan te laten meewerken. 

 

7. Varia: 

• De Adviesraad vraagt dat de gemeente overweegt hulpgroepen / 

welzijnsgroepen / de voedselbank / nachtopvang / de AA / … op te nemen in 

de planning voor de Verenigingsbeurs of andere beurzen. 

 

• De Adviesraad merkt op dat er geen opvolging is voor de observaties van het 

bezoekersteam. De 75+ ers worden bezocht maar er wordt weinig tot geen 

gevolg aangegeven. Er moet ook iets gepland worden om de doelgroep uit hun 



huis te krijgen, bv. één keer in de maand een etentje met randanimatie in de Ril 

of een andere locatie 

 

• De raad merkt op dat het bezoekersteam voor de 75+ers best twee keer per 

jaar uitgaat: één keer in het voorjaar en één keer in het najaar. Bij het volgende 

bezoek krijgen ze een magnetische flesopener met daarop het nummer van het 

Welzijnshuis. De raad stelt voor ze bij een volgende bezoek een notablokje te 

geven met daarop nuttige nummers. 

 

• Eddy Verschelde merkt op dat er in de gemeente geen hulpvoorzieningen zijn 

voor mensen met zelfmoordgedachten of voor 

vrienden/partners/buren/collega’s van mensen met zelfmoordgedachten. Hij 

denkt dat het een goed idee zou zijn deze dienst op het gemeentehuis aan te 

bieden. Dit moet zo laagdrempelig mogelijk gebeuren: de zelfmoordlijn is te 

moeilijk/omslachtig/… hiervoor. 

Idem voor verslavingen of het nu drugs zijn, alcohol, pillen, ….  

Zo kunnen we ervoor zorgen dat er op het gemeentehuis (en het 

toerismekantoor) makkelijk folders te vinden zijn van de AA en andere 

(zelf)hulpgroepen. Schrijven we de organisaties hiervoor aan? Dit is niet echt 

een taak voor de gemeente en vooral niet voor toerisme. We bespreken dit met 

Rosalie Verlinde. 

 

• Er moet ook meer georganiseerd worden voor kinderen met een beperking. Het 

hoofddoel is alle evenementen 100% inclusief te maken. We spreken hiervoor 

de jeugdraad en de verschillende jeugdbewegingen aan. 

De Raad wil nieuw leven blazen in het evenement om meer kinderen (inclusief, 

dus met én zonder beperking) de bibliotheek te laten ontdekken. We mikken 

hierbij vooral op kinderen met een beperking en hun ouders Dit dient zo 

laagdrempelig mogelijk te gebeuren! 

Zo moet Speelwest ogenomen worden in de lijst kinderwerking. 

 

• De Adviesraad vraagt hoe het nu precies zit met de oprijplaten. Zijn er leuningen 

aan gemonteerd? Waar en hoe kunnen we de platen ontlenen? Sonja laat 

weten dat de platen aangepast zijn maar niet ontleend kunnen worden. 

 

• Er moet ook meer georganiseerd worden voor kinderen met een beperking. Het 

hoofddoel is alle evenementen 100% inclusief te maken. We spreken hiervoor 

de jeugdraad en de verschillende jeugdbewegingen aan. 

De Raad wil nieuw leven blazen in het evenement om meer kinderen (inclusief, 

dus met én zonder beperking) de bibliotheek te laten ontdekken. We mikken 

hierbij vooral op kinderen met een beperking en hun ouders Dit dient zo 

laagdrempelig mogelijk te gebeuren! 

Zo moet Speelwest opgenomen worden in de lijst kinderwerking. 

 

• Het nieuwe zwembad is nog niet helemaal toegankelijk. Zo is de 

bewegwijzering erg onduidelijk. Het officiële adres (dat mensen ook gebruiken 

voor hun gps) leidt niet naar de ingang maar blijkbaar de ‘achterdeur’. Het (gps) 

adres moet naar de toegankelijke inkom van het zwembad leiden. Het adres 

mag m.a.w. niet op de Duinenweg blijven. Sonja plant overleg hierover met Vita, 

de uitbater van het zwembad. 



• Wim contacteert Tinne Missine om na te vragen hoe het zit met de 

toegankelijkheidsbrochures (toegankelijke toiletten, …). 

 

Voor verslag, 

 

Secretaris, 
Wim Geuns 


